主日学家庭反馈单

使徒保罗 第4课 海难

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容,并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。

所学内容:



今天这一课是关于保罗航行到罗马在凯撒面前受审的时候。但一场猛烈的风暴引起了一场海难。主派一位天使来告诉保罗怎样做才能死里逃生。从这个故事中,孩子们学到了,要完全信靠主耶稣,因为祂关心他们。 (使用的经文:使徒行传 27:13-26, 27-44)

牢记神的话语:



"我禁止我的脚走一切的邪路,为要遵守你的话。"-诗篇119:101

一周里跟孩子多练习这节经文。这不仅能帮助孩子记住这节经文,也能帮助他/她巩固课 堂所学的内容。

建议的亲子活动:



本周带孩子乘船游览。可以在公园租一艘船、独木舟,甚至皮划艇。如果行不通,就一起制作一些小木船让它们漂浮在浴缸里。在进行这个活动时,说说神如何照顾我们,就像他在海难中照顾保罗一样。讨论完全信靠耶稣意味着什么。

每天的祷告:

亲爱的主,你是信实又是值得信赖的。 无论何时何地,你总是在那里保护我,引导我,鼓励我。求你帮助我每天都记得你是多么关心我。 阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



Our lesson was about the time Paul sailed to Rome to stand trial before Caesar. However, a violent storm caused a shipwreck. The Lord sent an angel to tell Paul what to do to survive. From this story, the children learned to place their complete trust in our Lord, Jesus, because He cares for them. ((Scripture used: Acts 27:13-26, 27-44)

Words to Remember:



"I have kept my feet from every evil path so that I might obey your word." Psalm 119:101 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help him or her remember the verse, but it will also help to reinforce what he or she learned during class.

Suggested Parent/Child Activity:



Take your child on a boat ride this week. You could rent a paddleboat at the park, a canoe, or even do some kayaking. If this is not possible, create some wooden boats together and float them in the bathtub. While doing this activity, talk about how God cares for us as He cared for Paul during the shipwreck. Discuss what it means to put our complete trust in Jesus.

Daily Prayer:



Dear Lord, You are trustworthy and faithful. At all times and in every situation, You are always there to protect me, guide me, and encourage me. Help me to remember every day how much You care for me. Amen.